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Tilstede: Arild Sørum Stana, Tor Rullestad, Marte Tøndel, Anne Helene Midtveit, Karsten Totland   

               Raddatz, Ingrid Marie Aarre, Anne Stine Solberg 

Fra administrasjonen: Stein Aarskog (rektor)  

 

Tid: kl. 1245-1630 

Sted: Rustad fjellstue, Sjusjøen 

 

S 2021/30 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent med foreslåtte endringer  

 

S 2021/31 
Godkjenning av referater fra styremøte den 23.4.21 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatet fra styremøte den 28.5.21 godkjennes. 

 

 

S 2021/32 
Budsjettrapportering pr. 27.08.21 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret tar budsjettrapporten til orientering  

Fagskolestyret ber om at det rapporteres på prosjektregnskap annethvert styremøte og at større avvik 

kommenteres i forbindelse med budsjettrapportering. 

 

S 2021/33 
Jubileumsåret 2023 

 

 

 

 

Vedtak:  

Fagskolestyret støtter det foreslåtte programmet for jubileumsåret. Planlegging av 100-årsjubileet 

settes i gang med utgangspunkt i dette. 

 

S 2021/34 
Vedlikehold og oppgradering av uteområdet 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret støtter de fremlagte planene for oppgradering av uteområdet. 

Fagskolestyret ønsker en vektlegging av bærekraft og utvikling av læringsarenaen i prosjektet. 
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S 2021/35 Lokale lønnsforhandlinger 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret beslutter at det ikke avsettes/tilføres ytterligere egne midler til årets lokale 

lønnsforhandlinger. 

 

 

S 2021/36 

Endringer i utdanningene Gartner med antikvarisk kompetanse, Antikvarisk drift 

og skjøtsel og Historiske grøntanlegg 
 

 

 

 

Vedtak: 

Det igangsettes revidering av den høyere yrkesfaglige utdanningen Gartner med antikvarisk drift og 

skjøtsel der man vurderer navneendring, endring i opptakskrav og tar inn tillegg i overordnet 
læringsutbytte.  

 

Revidert utdanning akkrediteres av fagskolestyret.   

 

Studiene Historiske grøntanlegg og Antikvarisk drift og skjøtsel, hver på 30 studiepoeng, legges ned 

som egne studier med virkning fra 1.7.2022.                                                                                                                                                

 

 

S 2021/37 

Revisjon av utdanningene Botanisk design og ledelse, Blomsterfaglig 

konseptutvikling og ledelse og Blomsterfaglig produktutvikling  
 

 

 

 

Vedtak: 

Det igangsettes revisjon av den høyere yrkesfaglige utdanningen Botanisk design og ledelse. Studiene 

Blomsterfaglig produktutvikling og Blomsterfaglig konseptutvikling og ledelse skal i revisjonen vurderes 
å legges ned, da ny organisering vil være en viktig del av revisjonen.  

 

Revidert utdanning skal vurderes i sakkyndig komite.   

 

 

S 2021/38 
Studieportefølje 2022-2023 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret vedtar det fremlagte forslaget til studieportefølje for oppstart høsten 2022. 
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 Orienteringssaker 

S 2021/38 

1. Skolestart 

Skolestart har endret seg de siste årene, og vi har nå skolestart for ulike klasser over til 

sammen 6 uker. Men det fungerer og det virker som om både elever, studenter og ansatte er 

veldig godt fornøyd med starten på året. 

Når det gjelder elev- og studenttallet så har vi en ny og solid rekord med 278 stk. 
 

2. Etatsstyringsmøtet 

Referat fra etatsstyringsmøte 2021 er lagt i fagskolestyrets TEMAS-mappe 

 
3. Søknad om godkjenning av studiet Prosjektledelse sendes NOKUT 

Søknad sendes NOKUT ved søknadsfrist 15. september. Dette er det siste av studiene fra 

MEF-skolen som er bygd om til høyere yrkesfaglig utdanning 

 
4. Internasjonal søknad 

Søknad om det internasjonale prosjektet «HORTICULTURA – European Plattform for Garden 

Conservation med opprettelse av Centres of Vocational Excellence for Garden Conservation» er 

sendt. Til sammen 18 partnere deltar i søknaden. Det er gjort et fantastisk arbeid med 

søknaden og vi kan beregne et svar om ca. 6 mnd.   
 

 

5. Befaring Bane NOR 

Det er gjennomført befaring med Bane NOR, der registrering på eiendommen er gjort i 

forbindelse med mulig utbygging av dobbeltspor i framtida. Høringssvar sendes KD som 

videresender dette til Bane NOR. 
 

 

Vedtak: 

Styret tar sakene til orientering 

 

 

Referent: Stein Aarskog 


